

Сертификат

**АВТОРИЗОВАННОГО ДИСТРИБЬЮТОРА**

Мы, **МИТСУБИСИ ХЭВИ ИНДАСТРИЗ  
ЭЙР-КОНДИШНИНГ ЮРОП, ЛТД.,**  
подтверждаем что

**ООО "САН - АЙС"**

(Адрес: Украина, 03115, г. Киев, ул. И.Крамского/Котельникова, 14/34; ЕГРПОУ 33306518)

объявлен Дистрибьютором, уполномоченным на осуществление продаж, инсталляции, гарантийного и сервисного обслуживания продукции для кондиционирования воздуха производства Митсубиси Хэви Индастриз, а также другой деятельности для реализации прав Авторизованного Дистрибьютора на территории Украины.

Авторизованный Дистрибьютор имеет право использовать товарный знак Митсубиси Хэви Индастриз в целях маркетинга и продажи продукции для кондиционирования воздуха.

Этот сертификат действителен в течении 1 года с момента выдачи.

Выдан 1 Ноября 2014 в Лондоне, Великобритания.

Митсубиси Хэви Индастриз Эйр-Кондишнинг Юроп, Лтд.,



**Такехико Кикучи**  
Управляющий Директор

MITSUBISHI HEAVY INDUSTRIES  
AIR-CONDITIONING EUROPE LTD.  
7 ROUNDWOOD AVENUE, STOCKLEY PARK  
UXBRIDGE, MIDDLESEX  
UB11 1AX

CERTIFICATE

AUTHORISED DISTRIBUTOR

We, MITSUBISHI HEAVY INDUSTRIES AIR-CONDITIONING EUROPE, LTD.,

Confirm that

**SUN-ICE, Ltd.**

(Address: 14/34, I.Kramskogo/Kotelnikova Str., 03115, Kiev, Ukraine; The Code under  
The Unified State Register of Enterprises of Ukraine: 33306518)

Is declared to be a Distributor authorized to sell and carry out installation, warranty service and maintenance of Mitsubishi Heavy Industries Air-Conditioning products, as well as perform other actions for actualizing the rights of Authorized Distributor in the Ukraine.

The Authorized Distributor has the right to use the trademark Mitsubishi Heavy Industries for the marketing and the sales of Air-Conditioning products.

This Certificate is valid for one year from the date of issue.

Issued in the United Kingdom, on November 1st, 2014

Mitsubishi Heavy Industries Air-Conditioning Europe, Ltd



Takehiko Kikuchi , Managing Director

MITSUBISHI HEAVY INDUSTRIES  
AIR-CONDITIONING EUROPE LTD.  
7 ROUNDWOOD AVENUE, STOCKLEY PARK  
UXBRIDGE, MIDDLESEX  
UB11 1AX